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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám:12/2015. 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. június 1-én 
17.00 órakor megtartott rendkívüli üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Művelődési Ház klubhelyisége Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
  Vollmuth Péter polgármester 
  Kövesdi Anett képviselő 
  Szabó Imre képviselő 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
   
TANÁCSKOZÁSI JOGGAL MEGHÍVOTT: 
  Lutár Mária jegyző 
 
  Lakosság részéről 7 fő 
 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 5 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom.  
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
tárgyalja meg.  
 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. A Veszprémi Közigazgatási és Munkaügyi Bíróságon az önkormányzat ellen, az 
önkormányzat határozathozatali kötelezettsége elmulasztásának (alpolgármester választás) 
megállapítása iránt indított per 
 
2. Alpolgármester választás 
 
 
1. A Veszprémi Közigazgatási és Munkaügyi Bíróságon az önkormányzat ellen, az 
önkormányzat határozathozatali kötelezettsége elmulasztásának (alpolgármester 
választás) megállapítása iránt indított per 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony van kiegészíteni valód? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nincsen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése az 1. napirendi ponttal kapcsolatban? 
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KÖVESDI ANETT képviselő: Nekem hozzászólásom lenne. A kormánymegbízott úr beadta a 
keresetet a képviselő-testület ellen azzal kapcsolatban, hogy nem választottunk 
alpolgármestert. Hat alkalommal próbálkoztunk alpolgármester választással. A polgármester 
úr minden alkalommal Szabó Imrét nevezte meg alpolgármester jelöltnek. Arra is többször 
felhívták a figyelmet a képviselők, hogy a törvényben van egy ellentmondás. Én nem annak 
nevezném, hanem megegyezésre törekvésnek. A polgármester úr javaslatot tesz az 
alpolgármester személyére, viszont a képviselők fognak dönteni ez ügyben, hogy elfogadják 
vagy sem. Az eddigi 6 alkalommal erre nem került sor, illetőleg a lakosságtól is jött javaslat. 
Az egyik javaslat az volt, hogy esetleg egy új választás legyen. Én ezt azért sem pártolom, 
mert úgy gondolom, hogy a testület az alpolgármester választáson kívül minden egyes ügyben 
tökéletesen tud döntést hozni, illetőleg a polgármester urat teljes mértékben támogatja. A 
másik eset volt, amikor konkrétan megneveztek egy személyt, illetőleg jelöljön mást a 
polgármester úr esetlegesen a 4 képviselő közül. A polgármester úr nyilatkozott korábban a 
sajtónak, hogy az alpolgármester nem megválasztásával a falu - ez egy pozitív nyilatkozat 
volt - mivel nem választottunk ezzel az önkormányzat gyakorlatilag spórolt. Ez minden esetre 
nem fog bennünket a pénzbírság alól mentesíteni. Kiszámoltam, hogy kb. 1 millió Ft volt, 
amit megspóroltunk. Felhívták a figyelmünket arra, hogy amennyiben nem sikerülne 
alpolgármestert választanunk a bíróságon meg kell jelennünk. Továbbra is fennáll a 
törvénysértés, vagyis pénzbírsággal büntethetnek bennünket. Ha én ezt jól olvastam, akkor 
500.000 Ft összegben állapítható meg, illetve egyéb bírsággal is sújthatók vagyunk. Én 
továbbra is azt emelném ki, hogy mivel a törvény nem a képviselők ellen, nem a polgármester 
úr ellen van, hanem konszenzusra törekszik, én azt javasolnám, hogy próbáljunk meg 
valamilyen más megoldási javaslatot tenni és elkerülni a bírósági tárgyalást, főleg azért amit 
megspóroljunk, az megmaradjon. Nem gondolnám, hogy bárki közülünk alkalmatlan lenne az 
alpolgármesteri posztra. Elhangzott egy megbeszélésünk során, hogy ki milyen 
tulajdonságokkal rendelkezik, ami miatt nyugodtan lehetne alpolgármester. Illetőleg 
elhangzott az is, hogy ki miért nem lehetne alpolgármester. Miért ne lehetne alpolgármester? 
Abból a szempontból problémás, mert különbséget tesz. Pl: ha Csonka Gergő képviselő 
társamat nevezem meg, az ő esetében az hangzott el, hogy dolgozik. Mivel a törvény ettől 
függetlenül lehetőséget biztosít arra, hogy dolgozó ember legyen a képviselő-testület tagja, 
illetőleg dolgozó ember lehessen akár alpolgármester is. Hiszen amikor az alpolgármesteri 
teendőit kell ellátnia akkor mentesül a munkahelyi kötelezettségei alól, és az ottani bérét az 
önkormányzat fizeti ki. Felsorolhatnám, hogy mennyi pozitív és többnyire negatív dolog 
hangzott el az alkalmatlansággal kapcsolatban. Én még annyit szeretnék elmondani, hogy a 
polgármester úr többször is kiemelte, hogy társadalmi megbízatásban dolgozik. Eddig 
gyakorlatilag önállóan látta el ezeket a feladatokat. A polgármester úr segítségére kellene 
alpolgármestert választani, illetőleg polgármester úr kiemelte azt, hogy azért szeretné Szabó 
Imre képviselő urat megválasztatni alpolgármesternek, mert Lábdi lakos. Badacsonylábdihegy 
lakossága nem éri el a 100 főt, tehát ez gyakorlatilag nem indokolná, hogy csak Imre lehessen 
alkalmas erre a posztra. Úgy gondoltam, mivel én továbbra is a megegyezésre törekednék, 
javaslatot szeretnék tenni ennek az ügynek a rendezésére. Méghozzá két javaslatom van, 
természetesen nem kell elfogadni, nem szeretném elorozni a polgármester úr a jogait, hanem 
csak megegyezésre szeretnék jutni. Két javaslat közül az első javaslatom lenne az, amit más 
települések esetében hallottam, illetve tudomást szereztem róla, beszéltek róla. Esetleg a 
képviselőkkel együtt egy papírdarabra felírni két nevet, ki lenne esetlegesen alkalmas a 
képviselők véleménye alapján is az alpolgármesteri posztra. A legtöbbször szerepelő névre 
javasolhatná a polgármester úr, hogy legyen ő az alpolgármester. Vagy egy másik javaslat. 
Tördemic életében még nem is fordult elő, de a törvény lehetőséget biztosít arra, hogy két 
alpolgármestert válasszunk meg. A feladatok megosztottak lennének, ugyanakkor a bérezés is, 
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amit a törvény előír, a polgármester úr fizetésének a 90 %-át is meg lehet szavazni. A 90 %-os 
legmagasabb fizetés vennénk, viszont ezt megosztanánk a két ember között. Az egyik akkor, 
akit a polgármester úr szeretne alpolgármesterként látni, illetőleg a másik pedig lehetne azok 
közül, akik eddig nem kerültek sorra esetlegesen. A feladatokat akkor így gyakorlatilag 
hárman osztanák meg egymás között. A bérben pedig gyakorlatilag mindannyian dolgozó 
emberek, fizetéssel rendelkező emberek vagyunk, gondolom részben a társadalmi munka 
másrészt pedig ez a fél összeg  lenne ennek a tevékenységnek az elvégzésére. Én ennyit 
szerettem volna megegyezésként javasolni, elkerülve a bírósági tárgyalást. Illetve még egy 
véleményem lenne. A törvény lehetőséget biztosít a tárgyalást megelőzően, hogy ha még sem 
tudunk a mai napon sem alpolgármestert választani, lehetőséget biztosít, hogy bírósági 
közvetítőt vegyünk igénybe. Ezt javasolni szeretném, ha a második napirendi pontban megint 
eredménytelenek lennénk. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van hozzászólása? 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Nekem nincsen, nekem ez az ötlet teljesen megfelelne, amit az 
Anett mondott. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Igen. Sanyi? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nincsen hozzáfűzni valóm. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Konkrétan mi a javaslat? 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Kettő volt. Az, hogy két alpolgármestert megosztott fizetéssel, 
az Imre, mint Lábdi lakos és egy Tördemici részről. A másik pedig, hogy mindannyian két 
nevet felírunk egy papírlapra és gyakorlatilag a legtöbbet szerepelt ember neve lehetne az 
alpolgármester. Mivel két név szerepel, a lapon az összeg dönthetne. Ez a két javaslatom volt. 
Én úgy gondolom, hogy a segítség megilleti a polgármester urat, szeretnénk ezt megadni. 
Személlyel eddig nem értettünk egyet, mivel már most a hetedik alakalom van, valamilyen 
szinten a polgármester úrnak is engednie kellene egy kicsit a mi irányunkba illetve mi is az ön 
irányába mindenképpen. Tehát nem szeretnék jogokat, csak egy megoldási javaslatot 
szerettem volna adni. Nem biztos, hogy jó bármelyik is, máshol működött. Kis település 
vagyunk, én ezt elismerem, nem szükséges, hogy két alpolgármesterünk legyen, de ezt is 
megvalósíthatnánk, mivel lehetőséget ad a törvény. Környékünkön más települések már éltek 
vele. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Hol éltek vele? 
 
 KÖVESDI ANETT képviselő: Most jelen pillanatban Tapolcán van két alpolgármester…. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Az egy város! 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Ugyanezt mondanám Badacsonytomaj esetében is. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Az is egy város! 
  
KÖVESDI ANETT képviselő: Ugyanolyan okból kifolyólag három településrészből tevődik 
össze. Badacsonyörs, Badacsonytomaj és Badacsony. Tudomásom szerint Badacsonynak és 
Badacsonyörsnek külön javasoltak egy alpolgármestert. Tehát úgy gondolom, hogy ez is 
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lehetne egy megoldás. Akkor biztos, hogy egy személy, akit eddig ön szeretett volna 
alpolgármesternek valószínűleg ő alpolgármester lehet. Én ezt egy javaslatnak tettem fel, nem 
kell elfogadni csak én a megegyezést szeretném. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A tiszteletdíj a polgármester tiszteletdíjának a százalékában van 
meghatározva. Van egy minimum és egy maximum. A minimumot mind a két 
alpolgármesternek meg kell adni. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Ha mindegyik 70 %-ot kapna, az 104.000 Ft-ot jelentene 
fejente plusz a költségtérítés.  
 
VOLLMUTH PÉTER : Elég régóta vagyok polgármester, elég régóta csinálom ezt a dolgot és 
a 100 lakos itt nem releváns, mert amikor most megnézzük, már lényegesen többen vannak 
Lábdihegyen. Lényegesen nagyobb a teher, gondolok itt akár a szemétszállítási dolgokra, 
egyéb kommunális ügyekre egyéb üdülőhelyi dolgokkal. Úgy gondolom, hogy elég idős már 
az Imre és elég bölcs már ahhoz, hogy végig tudja ezt a segítséget csinálni, úgy gondolom, 
hogy település számára elfogadható lenne. Természetesen ez a képviselőkön múlik, 
megszavazzák vagy nem. Azt nem értem meg, hogy az Imre miért nem elfogadható. Abban az 
esetben, mert már egyszer végig beszéltük azt, hogy a Gergőnek is van munkahelye és nekem 
nem mindegy, ha valaki könnyebben mozdítható. Anettel is megbeszéltük, hogy próbáljuk 
hozzá igazítani a dolgokat. Én mindig partner leszek ez után is meg bármikor. A Sanyi meg 
tényleg azt mondta, hogy részt vesz a gazdálkodásban, de ő nem kíván komolyabban 
belecsúszni ebbe. Én azt túl nagy luxusnak látom, hogy két alpolgármester legyen, ahhoz mi 
túl kis település vagyunk. Valahol én ezt nem látom helyesnek. Én inkább azt javasolnám, 
hogy próbáljuk meg, a puding próbája az evés és meglátjuk majd, hogy mire megyünk. Azt, 
hogy a Szabó Imrét megválasszák. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Én annyit szeretnék mondani polgármester úr, hogy a 
legutóbbi választás alkalmával ugyanezek az érvek elhangzottak. Akkor arra mindenki 
reagált, hogy attól, hogy valaki dolgozik, attól még el tud feladatokat látni. Illetőleg a 
polgármester úr segítésére van az alpolgármester, nem bitorolhat polgármesteri jogokat. Így 
alapvetően meg le lehet osztani azokat a feladatokat, amelyeket akár két alpolgármester 
elláthat vagy akár az az egy személy is ha nem is az Imre egy másik ember el tud végezni. 
Valószínűleg olyan feladatok, amelyet a polgármester úr, mint társadalmi megbízatásban levő 
polgármester is el tud látni. Nem biztos, hogy ki kell adni az alpolgármesternek, gondolom 
eddig sem ezt tette, viszont amiben fontos a segítség, azt lehet, hogy munkaidő után hétvégén 
is meg tudja tenni az illető képviselő. Hozzátenném még azt, hogy miért is gondolkodunk el 
ezeken a dolgokon, vagy miért is gondolkodtunk el ezeken a dolgokon és miért szeretnénk 
megegyezést. Én elfogadom azt, hogy Imre elég idős és elhangzott több alkalommal is, hogy 
képesnek érzi magát arra, hogy ezt a feladatot magára vállalja. Ugyanakkor képesnek érzi 
magát, hogy elvállalja ezt a feladatot, ugyanezt hallottam én másik két képviselő társamtól is. 
Kövesdi Sándor képviselő úrnak van tapasztalata a képviselőség területén, hiszen nem először 
képviselő. Igazából az, hogy ő a gazdasági ügyekre jobban odafigyelne, ez nem jelenti azt 
gondolom én de ezt tőle kell megkérdezni, egyéb feladatokkal, amelyekkel kisegíti a 
polgármester urat ne tudná elvállalni. Sőt a legutóbbi ülés alkalmával az is elhangzott, ami 
gyakorlatilag a lakosság úgy gondolja, hogy ön és Kövesdi Sándor képviselő úr között 
ellentétek lennének. Ön ezt cáfolta a múltkori ülés alkalmával, hogy ilyenről szó sincsen. 
Tehát én ebből azt olvasom ki, hogy akár meg is tud benne bízni. Csonka Gergő képviselő 
esetében én ugyanúgy hallottam azt, hogy ő is képes lenne arra, hogy elvégezze. Függetlenül 
attól, hogy dolgozó ember, illetőleg én elfogadom, hogy fiatal, de ha fiatal is valaki attól ő 
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még lehet tettre kész. Az eddigiek alapján azt látom, hogy Gergő esetében tényleg látszik, 
hogy jó szándékkal elég sok mindent szeretne véghezvinni a falu fejlődése érdekében. 
Magammal kapcsolatban azt tudom mondani, hogy jelen pillanatban vezető vagyok, van 
tapasztalaton. Intézményvezető helyettes vagyok egy szakiskolában. Ez magasabb vezetői 
beosztást jelent. Van tapasztalatom a törvények értelmezésében. Elfogadom azt, hogy 
polgármester úr azt mondja, hogy ebből kifolyólag rengeteg mindenben részt veszek. Tehát itt 
akár az említett alkalmak, hogy miattam kellett áthelyezni az ülések időpontját vagy idejét. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Bocs, én nem azért mondtam ezt, hogy igazodunk. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Én ezt eddig is megköszöntem, és továbbra is köszönöm. Tehát 
azt tudom hozzátenni, igen nagyon sokrétű feladatot vállalok el, mert sok mindent szeretek 
megtapasztalni, és sok minden érdekel. Tehát ezeket én azért soroltam fel, hogy gyakorlatilag 
mindenki alkalmas valamiért erre a posztra. Valahol el kellene jutnunk arra, hogy ha Imrét 
gyakorlatilag nem sikerült többségi szavazattal megválasztani most már 6 alkalommal és most 
a 7. alkalom, hogy esetleg lehetne más emberre is javaslatot tenni vagy a másik, amit én 
javasoltam két alpolgármestert választani. A megegyezés miatt szeretném. 
 
CSONKA KRISZTIÁN lakó: Nekem csak egy kérdésem lenne, ha szabad. Mondták, hogy a 
két alpolgármester az luxus és van egy minimum és egy maximum összeg. És ha elvállalja az 
alpolgármesterséget valaki akkor az nem mondhat le róla? És akkor nem kerül annyi pénzébe 
a falunak? Akkor akár lehetnek ketten is? Csak kérdezem, le lehet mondani erről az 
összegről? Akkor így meg lehetne oldani. 
 
PÁHI TAMÁS lakó: Polgármester úr azt tetszett mondani a falugyűlésen, hogy maximálisan 
kompromisszum kész. Egyáltalán nem veszem ezt észre, mert ez az ülés is azt bizonyítja, 
hogy a képviselő-testülettel nem tudnak közös döntést hozni, és ez igazán a falu érdeke lenne. 
Úgy gondolom, hogy azért van ennyi ember a képviselő-testületben, hogy a falunak minél 
szélesebb körben a szócsövét tudják képezni és döntést tudjanak hozni, hogy ki mit gondol. 
Nyilván mindenkihez kapcsolódnak emberek és tudják szájhagyomány útján, hogy ki mit 
szeretne jobban. Szeretnék még a Szabó Imre képviselő úrtól kérdezni. Önnek nem 
kellemetlen, hogy megint itt  vagyunk és nem javasolnak mást és, hogy úgy néz ki, hogy 
mindenki mást szeretne? 
 
SZABÓ IMRE képviselő: Ez az ő döntésük, nem kellemetlen egyáltalán.  
 
CSONKA KRISZTIÁN lakó: Ha a pénz miatt mondják, hogy a két alpolgármester nem reális 
nem jó a falunak az sokba kerülne. Ha a fizetéséről lemond, nem kerül pénzbe a falunak, csak 
az útiköltség térítés. Ilyen lehetőség van-e? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ha úgy dönt a képviselő-testület, hogy két alpolgármester választ, a 
Szervezeti és Működési Szabályzatot módosítani kell. Egy ilyen kis település esetében 
egyáltalán nem…… 
 
CSONKA KRISZTIÁN lakó: Akkor változtatni kell, hogy lemondjon egy összegről akár? 
Vagy nem mond le róla csak a falunak adja a pénzt akár? Olyan létezik? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem értem ezt a kérdést? 
 
CSONKA KRISZTIÁN lakó: Azt mondta, hogy változtatni kellene az SZMSZ-en? 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: Ahhoz, hogy két alpolgármester legyen, ahhoz kell. 
 
CSONKA KRISZTIÁN lakó: Tapolcán is kettő van? Városban lehet faluban nem? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Magyarul akkor változtatni kell az SZMSZ-en, én olyan 
feltétellel tudom támogatni, hogyha lemondanak a tiszteletdíjról, de természetesen 
költségtérítésük legyen. Így azt mondom, hogy támogatható a részemről. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Nekem csak egyetlen egy kérdésem van. Teljes 
tiszteletdíjukról kell lemondani vagy csak egy részéről. Vagy lehet egy olyan is, hogy egy 
részéről mond le? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A tiszteletdíj teljes összegéről és egy részéről is lemondhat.  
  
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Javasolja, hogy a képviselő-testület vegye napirendre 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
9/2014. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosítását. 
A képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
elfogadta. 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 9/2014. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosítása 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Javasolom, hogy a szervezeti és működési Szabályzatról 
szóló 9/2014. (XII.15.) önkormányzati rendelet 61. § (1) bekezdését a következők szerint 
módosítsa a képviselő-testület: „A Képviselő-testület a saját tagjai közül, a polgármester 
javaslatára, titkos szavazással, minősített többséggel a polgármester helyettesítésére, 
munkájának a segítésére kettő társadalmi megbízatású alpolgármestert választ.” Aki a 
javaslatot el tudja fogadni, az kézfelemeléssel szavazzon. 4 igen szavazat 1 tartózkodás 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodással, nem szavazat nélkül megalkotta a 
 
10/2015. (VI. 1.)  

r e n d e l e t e t  
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 9/2014. (XII.15.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A rendelet hatálybaléptetésével kapcsolatos adminisztratív 
feladatok ellátásának idejére szünetet rendelek el. 
 
Szünet 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A rendelet kihirdetése a szokásos módon megtörtént, az SZMSZ 
módosítás 18.00 órakor hatályba lépett. 
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Alpolgármester választás 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A képviselő-testület döntésének megfelelően 2 
alpolgármester személyére teszek javaslatot. Kövesdi Anett és Szabó Imre képviselőt 
javasolom.  
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Alpolgármester választás során a titkos szavazás lebonyolítását 
az ügyrendi bizottság látja el, melynek elnöke vagyok. Alpolgármester jelöltként érintettséget 
jelentek be az ügyrendi bizottsági feladataim ellátásával kapcsolatban.  
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az ügyrendi bizottság tagjaként érintettséget jelentek be, 
mert az alpolgármester a lányom.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Javasolja, hogy a képviselő-testület Kövesdi Anett és 
Kövesdi Sándor képviselőket ne zárja ki a szavazatszámláló bizottsági feladatok ellátásából. A 
szavazatszámláló bizottság elnöki feladatokkal Csonka Gergő képviselőt bízza meg. A 
javaslatot a képviselő-testület egyhangúan elfogadta. 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és nem szavazat nélkül meghozta az 
alábbi 
 
83/2015. (VI. 1.) Kt. 

h a t á r o z a t o t 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
Kövesdi Anett és Kövesdi Sándor képviselőket nem zárja ki a 
szavazatszámláló bizottsági feladatok ellátásából. A 
szavazatszámláló bizottság elnöki feladatokkal Csonka Gergő 
képviselőt bízza meg. 

  
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A szavazás idejére szünetet rendelek el. 
 
Szünet 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Ismertetem a szavazás eredményét. A képviselő-testület két 
alpolgármester személyéről szavazott. Kövesdi Anett alpolgármester jelölt esetében az 
urnában lévő szavazólapok száma 5 db, az érvényes szavazólapok száma 5 db. Kövesdi Anett 
alpolgármester jelöltre leadott igen szavazatok száma 4 db, nem szavazatok száma 1 db.  
A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi 
 
84/2015. (VI. 1.) Kt. 

h a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
az alpolgármestert megválasztó titkos szavazás során Kövesdi 
Anett képviselőt választotta meg alpolgármesternek.  

 
CSONKA GERGŐ képviselő: A Szabó Imre alpolgármester jelölt esetében az urnában lévő 
szavazólapok száma 5 db, az érvényes szavazólapok száma 5 db. Szabó Imre alpolgármester 
jelöltre leadott igen szavazatok száma 4 db, tartózkodás 1 db. A megválasztott alpolgármester 
Szabó Imre. 
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A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi 
 
85/2015. (VI. 1.) Kt. 

h a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete az 
alpolgármestert megválasztó titkos szavazás során Szabó Imre 
képviselőt választotta meg alpolgármesternek.  

 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Felkéri az alpolgármestereket, hogy a 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 63. § szerinti esküt tegyék le.  
(Az esküszöveget előmondja: Vollmuth Péter polgármester) 

 
„Én, ………………….(eskütevő neve) becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy 

Magyarországhoz és annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal 
is megtartatom; az alpolgármesteri tisztségemből eredő feladataimat Badacsonytördemic 
Község fejlődésének előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a 
magyar nemzet javára gyakorlom. 

(Az eskütevő meggyőződése szerint) 
Isten engem úgy segéljen!” 

 
(Kövesdi Anett és Szabó Imre alpolgármester aláírja az esküokmányt.) 
 
Alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A Képviselő-testület a társadalmi megbízatású 
alpolgármester tiszteletdíját a társadalmi megbízatású polgármester tiszteletdíja 70-90 %-a 
közötti összegben állapítja meg. A társadalmi megbízatású polgármester tiszteletdíja 149.600 
Ft, ennek 75 %-ában, - összegszerűen 112.200 Ft - javasolom az alpolgármesterek 
tiszteletdíját megállapítani.  
Javasolja, hogy a Képviselő-testület Kövesdi Anett és Szabó Imre alpolgármester tiszteltdíját 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 80. § (2) 
bekezdése szerint 2015. június 1-től havi 112.200 Ft összegben állapítsa meg. 
Javasolja, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
71. § (6) bekezdése szerint az alpolgármesterek költségtérítését 2015. június 1-től a tiszteletdíj 
15 %-ában, havi 16.800 Ft-ban határozza meg a Képviselő-testület. 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodással és nem szavazat nélkül meghozta az 
alábbi 
 
86/2015. (VI. 1.) Kt. 

h a t á r o z a t o t 
 
1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-
testülete Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 80. § (2) bekezdése értelmében Kövesdi 
Anett alpolgármester tiszteletdíját 2015. június 1. napjától 
112.200 Ft, azaz Egyszáztizenkétezer-kettőszáz forintban 
állapítja meg.   
 
2. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-
testülete Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
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CLXXXIX. törvény 80. § (3) bekezdése értelmében Kövesdi 
Anett alpolgármester költségtérítését 2015. június 1. napjától 
16.800 Ft, azaz Tizenhatezer-nyolcszáz forintban állapítja meg.   
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodással és nem szavazat nélkül meghozta az 
alábbi 
 
87/2015. (VI. 1.) Kt. 

h a t á r o z a t o t 
 
1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-
testülete Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 80. § (2) bekezdése értelmében Szabó Imre 
Anett alpolgármester tiszteletdíját 2015. június 1. napjától 
112.200 Ft, azaz Egyszáztizenkétezer-kettőszáz forintban 
állapítja meg.   
2. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-
testülete Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 80. § (3) bekezdése értelmében Szabó Imre 
alpolgármester költségtérítését 2015. június 1. napjától 16.800 
Ft, azaz Tizenhatezer-nyolcszáz forintban állapítja meg.   
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 18.13 órakor bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 Vollmuth Péter       Lutár Mária 

 polgármester           jegyző 
 

 
 


